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Concept Verslag 16 januari 2023 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
Aanwezig:   Corina Heijstek, Zahra Bouzidi, Jan van Baren, Iris Klingeman, Jacques Daamen, Max van 
de Pol (voorzitter), Roos Vigelius, Pauline de Vries (leden), Erik Bezemer (aspirant lid);  Suzanne Visser 
(gemeente Zwijndrecht), Alberta van den Dool (notulist) 
Afwezig: Dineke Kodde, Mariëtte Teunissen (Zorgbelang Inclusief) 
 

1. Welkom en vaststellen van de agenda 
De voorzitter heet allen welkom en opent de vergadering. 
Het bericht van verhindering wordt doorgegeven. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Hendrik Nome van de gemeente Zwijndrecht sluit aan.  
Hij bespreekt de ontwikkelingen rondom de woon-zorg visie en neemt jullie kort mee in de 
huisvestingsverordening (is ook besproken op 9 januari in de Regionale Adviesraad) 
Hendrik wijst op de verdeling van schaarse woonruimte in Drechtsteden; reden waarom 
regels zijn opgesteld. De concept huisvestingsverordening ligt nu voor. 
Als eerste licht Hendrik de voorrangsregeling toe, die ook regionaal vastligt. Deze regeling 
geldt voor inwoners  die niet op een reguliere manier aan woonruimte kunnen komen en 
dringend woonruimte nodig hebben. Hiervoor gelden regels. Er is een beperkt aantal 
woningen beschikbaar. Er vindt toetsing plaats door een platform met betrekking tot de 
uitvoering van de voorrangsregeling. Iedere gemeente levert woningen naar aanleiding van 
het aantal inwoners. Als een woning niet wordt toegekend, kunnen indieners bezwaar 
maken.  
Pauline geeft een signaal af, waarbij een aanvrager op voorhand al afhaakt, vanwege te 
‘hoge eisen’. 
De huisvestingsverordening is een lokale bevoegdheid van de gemeenteraad, die vaststelt. 
De voorrangsregeling is uniform, de voorrangsverklaring wordt centraal aangevraagd. 
De voorzitter wijst op art. 2.1.1 lid 2 van de huisvestingsverordening: daar ziet hij graag een 
punt toegevoegd, waarbij aangegeven wordt dat er altijd omstandigheden kunnen zijn, 
waarvoor de inhoud van de verordening niet dekkend is, en er toch mogelijkheid is om 
woonruimte toe te wijzen. Er kan ook een verwijzing komen naar de hardheidsclausule of het 
contingent, zodat belanghebbenden weten dat er ruimte bestaat. 
Er wordt afgesproken, dat de voorzitter binnen enkele dagen een aanbeveling schrijft, die hij 
naar Hendrik stuurt. Suzanne neemt de wethouder hierin mee. Hendrik tekent hierbij aan, 
dat hij niet toe kan zeggen of de aanbeveling meegenomen wordt. 
Desgevraagd geeft Hendrik nogmaals aan, dat de regeling uniform is afgestemd, maar 
centraal afgehandeld kan worden. In Zwijndrecht zijn er ongeveer 6 tot 8 woningen op 
jaarbasis beschikbaar. Ongeveer 10 % van de beschikbare woningen wordt gebruikt voor de 
voorrangsregeling.  
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Hendrik gaat nog in op de opkopersregeling. Deze regeling is vorig jaar in het leven 
geroepen, om woningzoekenden te beschermen tegen beleggers. 
Verder wordt gewezen op de woonzorgvisie, die iedere gemeente moet hebben.  Hier wordt 
al het beleid aan geijkt. Het college heeft toestemming gegeven om een woonzorganalyse op 
te gaan stellen. Op basis hiervan wordt de woonzorgvisie opgesteld. Hendrik geeft aan, dat 
ook de Inwonersadviesraad hierbij betrokken zal worden.  
Er wordt gewezen op het belang van het betrekken van de GGZ  en Jeugdzorg (kind – ouder) 
bij deze analyse en visie. Het digitale aspect van de analyse wordt besproken. 
Erik geeft nog mee, dat veel ontmoetingsruimten bij sportaccomodaties overdag leeg staan: 
hier kan gebruik van gemaakt worden door allerlei clubs. 

3. Verslag en actielijst van de vergadering van 12 december 2022 
a. Tekstueel en naar aanleiding van 

 Pg. 2.3, onafhankelijke cliëntondersteuning: het voorstel om een advies op te stellen 
inzake de visie van de gemeente wordt ‘on hold’ gezet. Dineke heeft contact gehad 
met Annerieke Halff; één en ander loopt. 

 Pg. 2.4, de huidige vertegenwoordiger in het Vervoersplatform blijft daar zitting 
houden. 

 Pg. 3.7, kledingbank: Pauline geeft een update, de verhuizing gaat door. Zij zal 
aangeven, dat het voorkeur heeft als samengewerkt wordt met de gemeente. 

b. Actiepunten 
De volgende opmerkingen worden gemaakt: 

➢ 1710.02, ambtenaren Jeugd inzake verordening Jeugd uitnodigen: er komt een 
algemene bijeenkomst waar de adviesraad ook uitgenodigd zal worden. 

➢ 1411.04, het bericht heeft in De Brug gestaan. Er wordt afgesproken dat iedere 
maand een lid van de adviesraad een stukje (max 250 woorden) schrijft voor De 
Brug. Mariëtte stelt een rooster op. Het stukje gaat naar Suzanne. 

. 

4. Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  
• Seniorenraad: verslag van 13 december jl. 
Opvallend is het feit, dat niet meer met pin of cash betaald kan worden (pg. 2). Er blijkt bij 
Diverz ‘diversiteit’ in mogelijkheden te bestaan. Er wordt afgesproken, Diverz uit te nodigen 
voor een volgende vergadering, om onder andere dit beleid toe te lichten. 
Aan de hand van deze vraag wordt ook het alcoholbeleid benoemd, omdat een vraag 
binnenkwam bij de voorzitter.  
• Stand van zaken Stichting Inwonersadviesraad: Max en Jacques 
De concept statuten gaan nu naar de gemeente. 
• Stand van zaken communicatieplan: Max en Jacques 
Zie agendapunt 3. 
• Rooster van aftreden 
Dineke treedt in 2023 af, Armando is vertrokken. De naam van Erik wordt toegevoegd. 
Hij moet nog wel officieel voorgedragen worden als lid van de Inwonersadviesraad. Hij zal 
een korte motivatie naar Suzanne sturen, waarna een besluit van de wethouder volgt. 
• Concept jaarverslag 2022 
Een kleine tekstuele aanvulling: er staat tweemaal ‘3.4’ in het jaarverslag. 
Hiermee wordt het jaarverslag 2022 vastgesteld. 
 

5. Speerpunten, stand van zaken/zie ook overzicht leden met thema’s en wijken. Welke 
zaken spelen er? 
• Armoede: Zahra, Pauline 
Afval: er wordt streng gehandhaafd, als er naast de container zakken staan, volgt direct 
boete. Grof huishoudelijk afval wordt nog gedumpt. 
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De folder is in 15 talen beschikbaar, er wordt ook verwezen naar de website. Er zijn 
afvalcoaches, die begeleiding kunnen geven. Ook HVC biedt uitgebreide informatie. 
De vraag is wel, dat er containers niet op de kalender van HVC staan, die er wel zijn. 
Voor medisch afval bestaat een regeling, via de website van HVC. 
• Regionale Adviesraad: Max 
- Verslag van 9 januari: Wachttijden Huishoudelijke ondersteuning: er is sprake van 
een drempel die wordt ingebouwd, waarbij men op basis van inkomen zelf hulp in moet 
schakelen, vanaf 2025. 
Verder geen opmerkingen. 
• Stand van zaken cliëntondersteuning en zie ook ‘Eindrapportage monitoring 
waakvlamvoorziening Zwijndrecht’: Dineke 
Iedereen is positief over de waakvlamfunctie, met name de cliënt. 
• VN-verdrag/inclusie-agenda. Toelichting Suzanne 
De Nulmeting is verstuurd. Later in het voorjaar is er meer over te melden. 
• Sport/verbinding Sportraad: Max/Jacques 
De  namen van Max en Jacques kunnen vervangen worden door Erik. Jacques wordt 
uitgenodigd voor het volgende overleg van het sportplatform. Het verslag komt naar de 
Inwonersadviesraad. 
Erik meldt, dat gewerkt wordt aan een noodfonds energie voor de sportverenigingen.  
Verder is er op 5 april een bijeenkomst inzake nieuwe initiatieven waar sport en het sociaal 
domein gerelateerd zijn. De Inwonersadviesraad wordt ook uitgenodigd. 
In deze week is er een bijeenkomst over het Develpark, omdat de omgeving niet veilig 
genoeg is. 

6. Volgende vergadering 27 februari 2023:  
sluit de zorgmarinier, Marjan Tsatsos , aan van 19.30-20.30 uur 
Eventuele vragen voor Marjan kunnen naar Suzanne gestuurd worden. 

7. Rondvraag 
➢ Pauline sluit aan bij het Cliëntenplatform Drechtsteden. 
➢ Corina meldt, dat Medipoint extra uren voor casemanagers vrijmaakt, voor complexe 

gevallen. 

    
 


